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 Protokół nr 147/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 29 listopada 2022 r. 
 
 
Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego. Na wniosek Przewodniczącego 
rozszerzono posiedzenie o następujące punkty: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie 
nieruchomością na cele budowlane /obręb Jamielnik/  
 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie 
nieruchomością na cele budowlane /obręb Krzemieniewo/  

 
3. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie 

nieruchomością na cele budowlane /obręb Mroczenko/  
 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/239/2021 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z 
dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
nowomiejskiego na lata 2022 – 2037 - po korekcie. 
 
Pan Skarbnik poinformował, że korekta budżetu dotyczy pisma z Ministerstwa Finansów w 
sprawie zwiększenia części oświatowej subwencji ogólnej ze środków rezerwy o 30 000 zł z 
przeznaczeniem na doposażenie pomieszczeń dla szkół rozpoczynających kształcenie w 
nowych zawodach. Są to środki dla Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku na nowy kierunek 
kształcenia – technik usług kosmetycznych. Kolejna zmiana dotyczy otrzymania środków z 
funduszu pomocy, są to środki w wysokości 23 264 zł przeznaczone na dodatkowe zajęcia 
oświatowe dla uczniów pochodzących z Ukrainy. Natomiast po stronie wydatków są środki w 
wysokości 3836 zł dla Zespół Szkół im. C. K. Norwida, dla Zespół Szkół Zawodowych w 
Kurzętniku środki w wysokości 17 397 zł oraz dla Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji 
środki w wysokości 2031 zł. Pan Skarbnik poinformował, że kolejną zmianą jest uaktualnienie 
planu wydatków zadania inwestycyjnego polegającego na budowie drogi powiatowej 
Ostrowite – Górale, łącznie plan wydatków na tym zadaniu wyniesie 2 856 976 zł. Ponadto 
korekta budżetu dotyczy dwóch zadań inwestycyjnych, które stają się przedsięwzięciami, to 
jest: przebudowa mostu w ciągu drogi powiatowej Nr 5500N na rzece Drwęca (wykonanie 
dokumentacji technicznej, planowane są nakłady w wysokości 13 015 zł) oraz przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1250N na docinku Brzozie Lubawskie – Mroczno (wykonanie 
dokumentacji technicznej, planowane są nakłady w wysokości 13 015 zł).  
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr XXXVIII/240/2021 Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 16 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
budżetu powiatu nowomiejskiego na 2022 r. – po korekcie. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
autopoprawki do projektu uchwały budżetowej powiatu nowomiejskiego na 2023 r. 

Pan Starosta wyjaśnił, że autopoprawka polega na dodaniu ust. 4 w §2 projektu powyższej 
uchwały, który otrzymuje następujące brzmienie: 
„4. Wydatki na programy i projekty realizowane z udziałem środków pochodzących z Unii 
Europejskiej w 2023 r., zgodnie z załącznikiem nr 9.” 
Pan Skarbnik poinformował, że załącznik jest zawarty w uchwale budżetowej, jest to tylko 
uszczegółowienie. Dodał, że powyższa autopoprawka jest sugestią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą nr RIO.IV-0120-
298/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22 
listopada 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2037. 
 
Pan Skarbnik poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie pozytywnie 
opiniuje przedłożony przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim projekt Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2023 – 2037. 
Uchwała nr RIO.IV-0120-298/2022 stanowi załącznik nr 3. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z uchwałą nr RIO.IV-0120-
295/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 22 
listopada 2022 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim projekcie uchwały budżetowej na 2023 rok oraz o możliwości sfinansowania 
deficytu budżetu Powiatu Nowomiejskiego przedstawionego w tym projekcie.  
 
Pan Skarbnik poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie pozytywnie 
opiniuje przedłożony przez Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim projekt uchwały 
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budżetowej na 2023 rok oraz o możliwości sfinansowania deficytu budżetu Powiatu 
Nowomiejskiego przedstawionego w tym projekcie.  
Uchwała nr RIO.IV-0120-295/2022 stanowi załącznik nr 4. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 
/obręb Jamielnik/. 
/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/  

Pani Robaczewska poinformowała, że dysponowanie przez Energa – Operator S.A. 
nieruchomością stanowiącą działkę o numerze ewidencyjnym  29, obręb geodezyjny Jamielnik,                    
gmina Nowe Miasto Lubawskie, będącą własnością Powiatu Nowomiejskiego, jest niezbędne 
na cele budowlane związane  z budową linii kablowej średniego napięcia SN.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Energa Operator S.A. stanowi załącznik nr 5. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
M. Buliński. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 
/obręb Krzemieniewo/  
 
Pani Robaczewska poinformowała, że dysponowanie przez Energa – Operator S.A. 
nieruchomością stanowiącą działkę o numerze ewidencyjnym 90/3, obręb geodezyjny 
Krzemieniewo, gmina Kurzętnik, będącą własnością Powiatu Nowomiejskiego, jest niezbędne 
na cele budowlane związane z przebudową linii napowietrznej niskiego napięcia nn.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Energa Operator S.A. stanowi załącznik nr 6. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
M. Buliński. 
 
Trzecim punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane 
/obręb Mroczenko/  

Pani Robaczewska poinformowała, że dysponowanie przez Energa – Operator S.A. 
nieruchomością stanowiącą działkę o numerze ewidencyjnym  361/1, obręb geodezyjny 
Mroczenko, gmina Grodziczno, będącą własnością Powiatu Nowomiejskiego, jest niezbędne na 
cele budowlane związane z demontażem istniejącej napowietrznej linii niskiego napięcia, 
przebudową linii napowietrznej niskiego napięcia nn oraz przebudową istniejącego stanowiska 
słupowego niskiego napięcia nn.  

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Energa Operator S.A. stanowi załącznik nr 7. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, T. Łątkowska,            
M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 

 
 
                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


